



## **F1 Admission of 2026-2027 Academic Year**

Thank you for your interest in applying for a F1 place in the 26/27 academic year. Admission to Form One (2026-2027) in Wah Yan College, Hong Kong is regulated by the SSPA system. Students are admitted either through the discretionary placing (DP) system or allocated through the central allocation (CA) system. Aside from places reserved for our feeder school Pun U Association Wah Yan Primary School, 54 DP places, as well as a designated number of CA places, are available for applicants from other schools.

### **Application details for admission to Form One (2026-2027) through DP**

**Dates to submit application:** Please submit our application form (accessible at the College's webpage) with copies of the following supporting documents **by hand** to Wah Yan College, Hong Kong between **2 to 16 January 2026**:

- 1) **Original copies** of the applicant's EDB Copy (Blue), School Copy (Green) and Parent's Copy (Pink) of the **Application Form for Secondary One Discretionary Place**. Please note that the application will be deemed invalid if the applicant fails to submit this document;
- 2) Copies of **all school reports for P.4, P.5, and P.6**, as well as certificates for all achievements. It is recommended that all copies be duplex-printed and not bound or stapled into booklet form;
- 3) One copy of an applicant's **Hong Kong Identity Card / Birth Certificate / Passport with a valid visa** to allow study in Hong Kong;
- 4) **One stamped and self-addressed envelope** (DL-sized 110 mm x 220 mm);
- 5) **One Passport photograph of the applicant** (Size 1.5" x 2") with the applicant's full name in Chinese and English written on the back of the photograph.

- Applicants through the SSPA e-Platform should submit the above documents with our school application form accessible at the College's webpage **by hand** within the application period.
- **Recommendation letters from the primary school(s) are NOT** necessary at this stage.
- **Students from Pun U Association Wah Yan Primary School** should follow the instructions given by the primary school authority.
- Based on (a) academic performance and all-round development (60%) and (b) position in the Discretionary Places Rank Order List (40%), **a number of selected applicants will be invited for an interview** tentatively scheduled for **14 March 2026**.

**School Office Hours between 2 to 16 January 2026:** Mondays to Fridays 8:30 a.m. to 4:00 p.m.

### **Admission criteria and weighting:**

#### **Weighting**

Holistic Development and Learning, including Sports, Music, Art & Creativity, Conduct, Academic and other Learning Achievements	30%
Position in Place Rank Order List provided by the EDB	20%
Individual and Group Interviews	50%

Successful applicants **for the F1 DP application will be notified** by phone on **31 March 2026** and by post.

For further enquiries, please contact the school office during office hours (8:30 a.m. – 4:30 p.m., Mondays to Fridays except holidays) on **2572 2251**.



## 入學政策 2026-2027

感謝閣下有意申請 2026/27 學年本校中一學位。香港華仁書院2026-2027年度的中一收生程序，乃按照教育局的「中學學位分配辦法」(SSPA) 進行。申請人可透過「自行分配學位」(DP) 或「統一派位」(CA) 兩項途徑獲得錄取。除預留予本校直屬小學(番禺會所華仁小學)的學位外，本校亦提供54個「自行分配學位」，以及一定數量的「統一派位」學位，供其他學校的申請人報讀。

### 經「自行分配學位」申請入讀中一 (2026-2027) 詳情

遞交申請日期：如欲申請本校，請於 **2026年1月2日至1月16日期間**，將已填妥之本校申請表(可於本校網頁下載)連同以下證明文件副本，親身遞交至香港華仁書院：

1. 「中一自行分配學位申請表」正本：包括教育局存根(藍色)、學校存根(綠色)及家長存根(粉紅色)。請注意：若申請人未能遞交此文件，其申請將被視作無效。
2. 學業成績及成就證明副本：小四、小五及小六全部校內成績表副本，以及各項獎項或成就證明書副本。建議所有副本以雙面打印，且切勿將文件裝訂成冊。
3. 身份證明文件副本：申請人之香港身份證 / 出生證明書 / 附有允許在港就讀之有效簽證的護照副本一份。
4. 回郵信封：一個已貼上郵票並寫上回郵地址的信封(DL尺寸：110毫米 x 220毫米)。
5. 證件相片：申請人護照格式相片一張(尺寸為1.5吋 x 2吋)，請於相片背面寫上申請人之中英文全名。

- 經電子平台申請者：經「中學學位分配辦法電子平台」(SSPA e-Platform) 遞交申請的人士，仍須於申請期內，親身向本校遞交上述證明文件及本校網頁下載之申請表。
- 現階段毋須遞交小學推薦信。
- 番禺會所華仁小學的學生，請按照小學校方的指示辦理申請手續。
- 本校將根據 (a) 學業成績及全人發展(佔 60%) 和 (b) 自行分配學位排名名單上的名次(佔 40%)，邀請部分獲甄選的申請人參加面試，面試暫定於**2026年3月14日**舉行。

學校辦公時間(**2026年1月2日至1月16日期間**)：星期一至星期五，上午8時30分至下午4時正。

入學準則	比重
全人發展及學習表現，包括體育、音樂、藝術與創意、操行、學術及其他學習成就	30%
教育局提供的「學位排名名單」上的名次	20%
個人及小組面試表現	50%

獲納入中一自行分配學位「正取名單」的申請人，將於 **2026年3月31日**接獲本校電話及郵寄通知。

如有進一步查詢，請於辦公時間內(星期一至星期五，上午8時30分至下午4時30分，公眾假期除外)致電學校辦公室，電話號碼：**2572 2251**。

(如有任何歧異，概以英文版為主。)